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Skolebestyrelsesmøde  
Mandag den 26. september 2022 kl. 18.30 – 20.30 i Det store mødelokale på Kontoret 

Mødeleder: Torben Ali 

Referent: Esben Nyholm                                                                                                      
Referatet læses op efter hvert punkt og godkendes ved mødets slutning. 

Forplejning: Mette 

Deltagere:  

Forældrevalgte: Inger-Lise Voelsgaard Jakobsen, Birgitte Brunse-Ottosen, Søren Niebuhr, 
Torben Ali, Maria Rømer, Anja Cilius Jakobsen og Thomas Holmskov 

Personalevalgte: Karen Ringgaard og Michael Bjerregaard 

Suppleanter: Morten Skov og Marie Møller 

Ledelsesrepræsentanter: Esben Nyholm, Mette Krogslund samt konstitueret skoleleder 1/10 
Pia Nielsen 

Elevråd: Anna Andrea Dam og Sofie Hallenberg                                                   

Afbud:  

 

 

Dagsorden / Referat 
 

Velkommen v/Torben 
18.30 – 18.40 

Velkommen til Pia 

Tjek af mødedatoer fremadrettet jf. mødekalender udsendt med dagsorden til sidste møde – så 
husk kalender. 

Referat 
 

Elevråd 
18.40 – 18.55 

Nyt fra elevrådet herunder kort evaluering af lejrturen til Bornholm 
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Referat 
 

Der sat en del i gang i cafeen. Der har været dialog og man er nu begyndt at bruge 
madbestillingsapp. 

Andrea og Sofie ved ikke helt hvor meget app bruges i PROJEKTSKOLEN - I STORESKOLEN er 
der en del, der bruger app. 

Der er mange, der har madpakker med. ”Nogen synes, at der ikke er nok mad i det for en 
dreng”. 

Måske skal der være et tilbud om Glutenfri tilbud. 

Disse meddelelser gives videre til Mathias. 

Forældre-årgangsråd er valgt 

Der er ikke valgt elevrepræsentanter endnu 

 

Holdninger og meninger om lejrtur til Bornholm. 

Gode ting 

Generelt har det været en god tur. Der var mange elever, der synes, der skulle gåes for meget 
og for meget bevægelse. Blev meget trætte. Fedt når der var fritid. 

Dejligt at man selv kunne ønske og vælge sig ind på aktiviteter. 

Gode hytter. Gode senge. De fleste synes det var godt, at man selv skulle lave mad. 

Dejligt med individuelle hytter. 

 

Mindre gode ting 

For meget på programmet. 8 timers ture.  

Det var for meget af det gode, at eleverne skulle være på værelset da politi og butikstyveri 
forstyrrede lejren. 

Nogle synes, der var mange i hytten. Flere var gladest for 4-mandshytter. 

Der var for mange SKAL ting. 

Der kunne evt være arrangeret flere aftenaktiviteter.  

Delte meninger om transporten. Det var stressende med to lange rejsedage. 

Forslag til andre steder. 

København, Skagen, Sommerland. 
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Evaluering af lejrskole v. Esben 
 

18.55 – 19.20 

En kort evaluering fra personale og ledelse af turen til Bornholm v. Esben 
Efterfølgende drøftelse af retningslinjen for lejrskolen – fra skolens hjemmeside: 

Esben fortæller og redegør: Mange sårbare børn, mange udfordringer, en økonomi der lagde 
ramme for brug af busser og cykelleje. Ekstra lærerressourcer med pga mellemform. Lærere 
der udtrykker at være presset af de mange elever som på den ene eller anden måde var 
udfordret. Butikstyveriet og de deraf følgende beslutninger og konsekvenser var belastende for 
både lærere og elever. Særligt da man havde en uvished om der var flere elever mistænkt fra 
politiets side. 

Der pointeres fra flere at vi ikke skal lave ture for de få. Men også alle de der gerne vil 
udfordres. 

De udfordringer der ligger i lang rejsetid, mange aktiviteter, presset program er godt for 
eleverne, det skal man kunne vænne sig til. Det kan noget det med at komme langt væk, så 
man ikke bare lige kan komme hjem. 

Esben udtrykker at han ikke er enig. Vi skal kunne lave lejrture hvor alle, som udgangspunkt 
kan komme med. 

Flere taler om andre måder at anskue lejrskoleprincipperne på. Vi skal kigge på afstand for 
rejsemål, hvor mange rejsedage, hvor stort beløb per elev mm. 

Maria forslår at man laver en Survey, for at finde ud af hvor mange elever der mener hvad. 
Det diskuteres og man beslutter ikke at inddrage eleverne yderligere. 

https://docs.google.com/document/d/1lA1qjz-Nscv8snDnj_34ZyTCsfpNOuFL/edit 

Referat 
Ledelsesteam ønsker at få åbnet principperne op, og diskuterer om det stadig skal stå som det 
står. Skal man afsted hvert år, skal man afsted alle sammen på en gang. 

Ledelsesteam står i tvunget besparelse og synes der bliver brugt rigtig mange penge pr elev 
og på lærerressourcer. 

Der åbnes op for diskussionen, ikke for at beslutte noget, men for at kunne sætte det på 
dagsorden i november. 

Pia spørger om bestyrelsen evt skal kigge på hvorfor man vil lejrture. 
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Kort orientering om besparelser & budget v. Mette 
19.20 – 19.35 

Opfølgning på punktet omkring økonomi fra sidste møde. Orientering om status på de 
nuværende besparelser og hvad det betyder for hverdagen.  

Referat 
Møde med økonomikonsulent. Justeringer pga lejrskole, ekstra lærer og løn som ikke skal 
udbetales til fratrådt skoleleder. 

Det er besluttet, at vi følger udgifter tæt, således man ikke kommer til at spare penge op, men 
bruges løbende. 

Når regnskabet gøres op til næste kalenderår 2023 ser det ud til at skolen har et underskud på 
600.000kr. Det svarer til 2 lærere for meget efter nytår. 

Dog kan forholdene ændres meget ift naturlig afgang og evt forhøjet elevtal 

Vikarbudgettet er sat op, så der ikke skal spares unødigt og presse medarbejdere. 

 

Sundhed- og trivselspolitikken v/Maria og Torben 
19.35 – 20.05 

Hvordan får vi ”sat strøm til” visionen – og hvordan fastholder vi den? 

Udsendt som bilag tidligere 
 

Referat 
Ros til fremlæggelsen af sundheds og trivselspolitikken for forældre i Lilleskolen. 

Debat: Hvordan får vi forældre til at blive nysgerrige på arbejdet………. 

Det overvejes at der laves nogle små reklamer, teasere at sende ud og linke til 
sundhedspolitikken. 

Maria og Inge-Lise vil stykke noget sammen 

Skal bestyrelsen afholde tema-aftener? Dette kan der kigges på senere……. 

Evt SSP arrangement. 

Foredrag fra Børns Vilkår 
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Orientering fra skolen v/Mette  
20.05 – 20.20 

- Rigets tilstand 
 

Referat 

Ro på rundt i huset.  

Det betyder noget at Mette stopper, men det har givet ro på nu, hvor folk ved at det er Pia 
som er konstitueret. 
Økonomien er vi rolige ved. (se ovenstående) 

 

Evt 
20.20 – 20.30 

Referat 
7.november er der dialogforum, som bestyrelsen forbereder på oktober-mødet. 

5. oktober er lærerens/personalets dag. Pia/bestyrelsen sender en besked og noget rart ud. 

 
 

Kommende punkter 
 Lejrskoleprincipper  
 Møde hvor Mathias fra Cafeen deltager 
 Forberede dialogforum 

 

 Kommende mødedatoer 
    Torben sender liste ud, hvor vi alle melder ind, hvis vi ikke kan…. 

   
   
 


